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P R O T O K Ó Ł  nr 8/19 

 

  z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, odbytego w dniu 12 września 2019 r.  

  w sali nr 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu przy pl. Kazimierza Wielkiego 1,  

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Dziuba-Marzec Anna 

2. Mituła Bronisław 

3. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 

4. Psuja Wojciech 

5. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Nieobecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Magdalena Majkowska - Sekretarz Miasta 

2. Michał Janik  - Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego  

3. Tomasz Akulicz  - Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu 

4. Radosław Buda  - radny 

5. Maria Zarębska  - radna 

6. Tomasz Grajnert  - radny 

7. Krzysztof Gagatek  - Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 

8. Zbigniew Rybczyński - Dziennik Łódzki 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zapoznanie się z informacją rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Łodzi dotyczącej złożonego przez Komisję Rewizyjną zawiadomienia 

o popełnieniu czynu noszącego znamiona naruszenia dyscypliny finansów publicznych w 

Gminie Wieluń, którego dopuścił się Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa. 

3. Dokonanie czynności sprawdzających określonych w § 10 ust. 2 uchwały Nr LIX/590/18 

Rady Miejskiej w Wieluniu z dnia 16 października 2018 r. w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej (dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/531/18 

Rady Miejskiej w Wieluniu z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Wieluń na rzecz najemców).  

4. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       

5. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 

wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, 

obecnych 5. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Członkowie komisji 

jednomyślnie przyjęli porządek bez zmian. 

 

P u n k t  2 
 

Zapoznanie się z informacją rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Łodzi dotyczącej złożonego przez Komisję Rewizyjną zawiadomienia                           
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o popełnieniu czynu noszącego znamiona naruszenia dyscypliny finansów publicznych w Gminie 

Wieluń, którego dopuścił się Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak odczytał pisma: 

1) od Komisji Rewizyjnej do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych z dnia 26.04.br.               

w sprawie zawiadomienia o popełnieniu czynu noszącego znamiona naruszenia dyscypliny 

finansów publicznych w Gminie Wieluń, którego dopuścił się Burmistrz Wielunia Paweł 

Okrasa (zał. nr 2); 

2) od Zastępcy Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie rozpoznania ww. zawiadomienia (zał. nr 3) 
 

Następnie podziękował radnym, którzy spełnili funkcję kontrolą i wykonali ją zgodnie z ustawą              

o samorządzie gminnym. Zaznaczył, że ww. informacja pozwoli w sposób spokojny, rzetelny 

ocenić niewykonanie ustawowego obowiązku zapłaty odszkodowania w terminie przez 

Burmistrza Wielunia, co skutkowało poniesieniem przez gminę wydatku w kwocie 39 tys. zł.                           

W jego ocenie była to niegospodarność burmistrza, który świadomie doprowadził do uszczuplenia 

budżetu Gminy Wieluń. Na potwierdzenie tego wpłynęła informacja od Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych. Zaapelował do burmistrza, że z racji sprawowanej przez niego funkcji, 

spoczywa na nim szczególny obowiązek dbałości o finanse publiczne, tego zabrakło w działaniu 

burmistrza.    

 

Radny Radosław Buda zapytał, jaki będzie dalszy algorytm postępowania w stosunku do 

burmistrza?  
 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak oznajmił, że zgodnie z informacją, rzecznik Dyscypliny 

Finansów Publicznych wystąpił do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, która zgodnie               

z przepisami prawa będzie prowadzić postępowanie w sprawie ukarania.  
 

Radna Anna Dziuba-Marzec przypomniała o posiedzeniu komisji, kiedy była omawiana ww. 

sprawa. Zaznaczyła, że to, co radni wiedzieli w owym czasie i głosy radnych, żeby sprawę 

sprawdził ktoś na zewnątrz, potwierdziło się w przepisach. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

P u n k t  3 
 

Dokonanie czynności sprawdzających określonych w § 10 ust. 2 uchwały Nr LIX/590/18 Rady 

Miejskiej w Wieluniu z dnia 16 października 2018 r. w sprawie obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej (dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVI/531/18 Rady Miejskiej 

w Wieluniu z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat                      

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Wieluń na rzecz najemców).  

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak odczytał pisma: 

1) od Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wieluniu znak: OR.0004.154.2019 w sprawie 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej (zał. nr 4); 

2) od Burmistrza Wielunia znak: SO.USC.5343.1.3.2019 w sprawie analizy 518 oświadczeń 

mieszkańców występujących z obywatelską inicjatywa uchwałodawczą (zał. nr 5) 

 

Stwierdził następnie, że projekt obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej został złożony 

zgodnie z uchwałą Nr LIX/590/18 Rady Miejskiej w Wieluniu z dnia 16 października 2018 r.                    

w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Pismo znak: OR.0010.1.23.2019 w tej 

sprawie zostało przekazane do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wieluniu. 

 

Mieszkanka Wielunia zapytała, kiedy sprawa będzie rozpatrzona? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz poinformował, że sprawa 

zostanie rozpatrzona niezwłocznie, nie później niż w ciągu 2 miesięcy. Dodatkowo, skieruje 

ww. sprawę na posiedzenia komisji (celem wydania opinii), na których mieszkańcy mogą być 

też obecni.  

 

Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Michał Janik 

poinformował, że spora część osób otrzymała projekty protokołów z uzgodnień odnośnie zakupu 

lokali, na podstawie sporządzonych operatów. Ważność tych operatów w większości kończy się 

z końcem roku. Jeśli do tego czasu nie zostanie podpisany akt notarialny, to operaty stracą 

ważność i trzeba będzie na nowo wycenić te lokale. Nie jest wiadome, czy zostanie utrzymana 

cena taka jak w tym operacie, bo sporządza to rzeczoznawca i bierze pod uwagę wartości 

nieruchomości na rynku.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Wieluniu Tomasz Akulicz zaznaczył, że postara się, żeby 

ww. sprawa była tematem obrad najbliższej sesji.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

P u n k t  4 

 

Komunikaty Przewodniczącego Komisji. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Wojciech Psuja oznajmił, że nie została mu udzielona odpowiedź na pytanie z sesji RM: 

„co otrzymaliśmy w zamian za oddanie Powiatowi Wieluńskiemu budynku po Szkole 

Podstawowej Nr 4”. 

 

Więcej uwag ani korespondencji nie stwierdzono. 

 

P u n k t  5 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                 Przewodniczący komisji 

 

Anna Jabłonowska-Nawrocka        Radosław Wojtuniak 


